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RSS.0012.3.67.2024 
Protokół Nr 67/24 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa  
w dniu 18 marca 2024 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Podsumowanie inwestycji zrealizowanych w kadencji 2018-2024 (wraz  

z informacją o ilości pozyskanych środków). 
2. Sprawy bieżące. 

 

Pan Wojciech Kacperski podziękował komisji za współpracę. Dodał, że niestety 
ze względu na obowiązki związane z organizacją Półmaratonu Ślężańskiego nie 
może uczestniczyć w całym posiedzeniu.  
 

Ad. 1 
Pan Jakub Zawada omówił przekazane Radnym materiały dotyczące inwestycji 
zrealizowanych oraz rozpoczętych w kadencji 2018-2024. 
Przewodnicząca komisji Edyta Hajdamowicz powiedziała, że docierają do niej 
informacje od mieszkańców, że są pod wrażeniem, że udało się zrealizować tak 
dużą liczbę inwestycji, w tak krótkim czasie. Złożyła podziękowania dla 
Burmistrza oraz pracowników urzędu za zaangażowanie oraz ciężką pracę  
 

Ad. 2 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2024 rok wraz z uzasadnieniem 
do uchwały.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poprosiła o wskazanie czego dotyczą roboty 
dodatkowe zarówno jeżeli chodzi o Mirosławice jak i uporządkowanie 
gospodarki wodnej. 
Pan Jakub Zawada poinformował, że jeżeli chodzi o Mirosławice to na odcinku 
160 m przebudowywanej drogi stwierdzono zaleganie bardzo dużej ilości 
warstw humusu oraz warstwy nasypu z gruntów nienośnych i niezbędne jest 
wykonanie wzmocnionej konstrukcji jezdni. Dodał, że w trakcie prac natrafiono 
na niezinwentaryzowany przepust pod drogą, który wymaga remontu oraz na 
odcinku około 700 m budowanego chodnika niezbędne jest wykonanie 
zwiększonego nasypu. Odnosząc się do zadania Uporządkowanie gospodarki 
wodnej Gminy Sobótka – etap I poinformował, że niezbędne jest wykonanie 
dodatkowych przepięć przyłączy, demontaż niezinwentaryzowanych 
elementów stalowych wewnątrz remontowanego zbiornika oraz wykonanie 
drogi dojazdowej do zbiorników wody na stoku Janosik. 
Radny Grzegorz Chrzan zapytał, czy są teraz wpięcia w magistralę? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że w nową magistralę już nie (jest tylko 1 
wpięcie w Księginicach). 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały. 
Głosów „za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
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Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036 wraz  
z uzasadnieniem do uchwały.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały. 
Głosów „za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany uchwały nr LXX/564/23 Rady Miejskiej w Sobótce z dnia  
27 września 2023 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 
Wrocławiu na realizację zadania inwestycyjnego wraz z uzasadnieniem do 
uchwały.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały. 
Głosów „za” 10, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 

Pan Tomasz Miela przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
nr LXXI/577/23 Rady Miejskiej w Sobótce z dnia 26 października 2023 r.  
w sprawie opłaty targowej. Dodał, że zmiana dotyczy poszerzenia katalogu 
zwolnień podczas różnego rodzaju imprez. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały. 
Głosów „za” 10, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 

Pani Joanna Buda przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP oraz kandydatów na 
strażaka ratownika OSP za udział w działaniach ratowniczych, akcjach 
ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach oraz innych działaniach. Wyjaśniła, 
że nowelizacja ustawy o OSP wprowadziła możliwość ustalenia ekwiwalentu dla 
przyszłych strażaków, którzy mają szkolenie podstawowe. Poinformowała, że 
kolejnym nowym elementem jest ustalenie ekwiwalentu za zabezpieczenie 
obszaru chronionego właściwej jednostki ratowniczo-gaśniczej i pojawiła się 
również możliwość uregulowania kwestii zabezpieczenia imprez i innych 
uroczystości. Powiedziała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Rada musi 
wracać do tematu ekwiwalentu raz na 2 lata. Dodała, że ostatnia uchwala  
w sprawie wysokości ekwiwalentu została podjęta w 2022 r. 
Radny Rafał Kotwica zapytał, czy strażak kandydat będzie miał zapłacone już za 
uczestnictwo w szkoleniu czy za jego zaliczenie? 
Pani Joanna Buda odpowiedziała, że za uczestnictwo. Dodała, że wydaje jej się, 
że wprowadzenie zapisu „za zdany egzamin” mogłoby być niezgodne z ustawą. 
Zaznaczyła, że ustawa wskazuje na udział w szkoleniu. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd powiedziała, że do tej pory uchwała wyróżniała 
jedynie 2 stawki, a teraz jest ich 4. 
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Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały. 
Głosów „za” 10, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 

Pani Sylwia Stroka przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Józefa Oblubieńca w Nasławicach na 
realizację zadania pn.: Kościół p.w. Najświętszej Marii Panny Bolesnej  
w Świątnikach – wzmocnienie fundamentów i ścian, izolacja przeciwwilgociowa 
fundamentów. Dodała, że zaszły jeszcze zmiany względem projektu 
przekazanego wraz z materiałami na sesję. Następnie omówiła wprowadzone 
korekty. Zaznaczyła, że zostaną one również omówione na sesji.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały. 
Głosów „za” 10, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 

Gość przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 
Środowiska dla MiG Sobótka na lata 2024-2027 z perspektywą do 2030 roku”. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd powiedziała, że przyjęcie tego programu nakłada 
na gminę pewne obowiązki. Dodała, że nie zawsze mamy podstawy prawne do 
reakcji jak jest np. w przypadku nadmiernej wycinki drzew w masywie. 
Powiedziała, że mieszkańcy skarżą się również na nadmierne pylenie kopalń. 
Dodała, że kopalnie są potrzebne, ale przy odpowiednim zabezpieczeniu. 
Powiedziała, że państwo przeznacza również zbyt małe środki finansowe 
samorządowi na prowadzenie spraw związanych z ochroną środowiska  
(w urzędzie jest zatrudniona 1 osoba, która oprócz zadań z referatu pomaga  
w realizacji innych programów).  
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że już na Komisji Spraw Obywatelskich 
zwracała uwagę, że brakuje nam wsparcia i pomocy od Wód Polskich i Lasów 
Państwowych.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały. 
Głosów „za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Przewodnicząca komisji Edyta Hajdamowicz złożyła wszystkim podziękowania 
za współpracę w dobiegającej końca kadencji.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz podziękował radnym za ponad 5 lat ciężkiej 
pracy. Dodał, że jeszcze wiele jest do zrobienia, ale na razie trudno powiedzieć 
w którą stronę pójdą dofinansowania.  
Pani Mariola Pilichowska Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  
w Rogowie Sobóckim zaprosiła wszystkich na uroczystość otwarcia szkoły  
w Rogowie Sobóckim, które będzie miało miejsce 22 marca 2024 r. 
 
 

Protokołowała     Przewodnicząca Komisji 
 

Agata Rekść       Edyta Hajdamowicz  


